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08.11 Kommunestyre 
Brita og Johannes møtte 

 

Vindkraft i Verdalsfjella.  Et enstemmig k.st 

gikk imot at det skulle bygges ut vindkraft i våre 

fjell. 

 

Utredningsalternativer – kommunereformen. 

Forslag om 5 ulike 

samarbeids-alternativ i tillegg 

til et generelt vedtak om en 

bred utredning, ble vedtatt.  Et 

forslag fra SV om utredning 

om folkeavstemming ble også 

vedtatt. Brita stemte imot alternativet hvor 

Stjørdal var med og alternativet hvor Steinkjer 

var med. 

 

02.12 Verdalingen  ”Kommunereformen” 
Det ble i et innlegg i avisen oppfordret til å bli 

med på diskusjonen om evt. kommune-

sammenslåing. Det ble i innlegget pekt på 

samarbeidet vi har utviklet med Levanger og 

antydet at vi burde starte sonderingene der. 

 

 

06.12 Verdalingen  ”Vindkraft i Verdals-

fjella” 

Brita hadde et innlegg hvor hun 

kommenterte et intervju med ordføreren 

og lederen for Plan og utvikling hvor de 

nå sier de går imot vindkraft i 

Verdalsfjella,  Hun pekte spesielt på 

deres begrunnelse hvor det syntes som det var 

uklarhet om inntektene til kommunen som var 

avgjørende for dem. 

 

13.12 Verdalingen ”Fætten-skogen – trues 

igjen”   

Avisinnlegg hvor Venstre igjen viser at vi er 

sterkt uenig i at industriområdet skal utvides 

sørover. Dette var en reaksjon på et vedtak i f.sk. 

hvor rådmannen ble bedt om å legge fram en sak 

om evt. utvidelse. 

 

 

13.12 N-Tr.lag Venstre.  

Nominasjonsmøte. 
Bjørn Stian, Ole Petter og Brita deltok. 

Marita Røthe, Steinkjer (bildet) 

ble nominert på førsteplass.  Fra 

Verdal er Grethe Dyrstad på 7. 

plass og Brita KT på siste plass. 

 

15.12 Kommunestyret 
Brita og Ingunn Leirseth møtte 

 

Budsjett og økonomiplan.  
 

Venstre hadde tre forslag:   

 

Helsestasjon. Ba rådmannen legge fram ny 

sak.  Enst.vedtatt. 

Skolestruktur.  Forslag vedr. kommende 

gjennomgang av skolestruktur hvor det bl.a. 

sto at evt. endringer ikke kun skal begrunnes 

utifra økonomi.  Forslaget fikk 10 stemmer. 

Industriområdet.  Alternativ til f.sk. som 

ønsker vurdert utvidelse sørover.  

I forslaget sto det også at Fætten-

skogen skulle være grense 

mellom industri og andre 

interesser. Forslaget fikk 5 stemmer. 

 

Alternative lokaliteter for friidrettsanlegg. 

Venstre hadde eget forslag som ble nedstemt.  

Stemte deretter for et 

forslag hvor det bl.a. ble 

fastslått at friidretts-

anlegget skulle ligge ved 

videregående skole.  Dette 

forslaget fikk 17 stemmer, mens 18 stemte for 

at lokalisering skulle utredes videre. 

 

Kommuneplanens samfunnsdel 2015 – 30. 

Venstre foreslo at setning vedr. Tromsdalen 

ble tatt ut av planen.  Forslaget fikk 5 

stemmer. 
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